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 § 10 

Överklagande av beslut om årlig avgift för köldmedieanläggning 
Remiss från mark- och miljödomstolen, beteckning M 1680-11 
Dnr 2010-10217 

 
Beslut 

Miljö- och hälsoskyddsnämnden beslutar enligt miljöförvaltningens förslag: 

 

1 Miljö- och hälsoskyddsnämnden yrkar att mark- och miljödomstolen avslår 

 överklagandet. 

 

2 Miljö- och hälsoskyddsnämnden åberopar som grund för yrkandet vad som 

 anförs i förvaltningens tjänsteutlåtande. 

 

3 Miljö- och hälsoskyddsnämnden uppdrar åt förvaltningschefen eller den han 

 sätter i sitt ställe att företräda nämnden i ärendet. 

 
Handlingar i ärendet 

Miljöförvaltningens tjänsteutlåtande. 

 

Nämndens behandling av ärendet  
 
Framlagda förslag till beslut  

Nämnden föreslår (se beslutet). 

 
Beslutsgång 

Ordföranden Per Ankersjö (C) finner att nämnden beslutar enligt miljöförvaltningens 

förslag. 

 
Särskilt uttalande 

Särskilt uttalande lämnas av vice ordföranden Per Bolund m.fl. (MP) enligt följande: 

 

HFC är en kraftig växthusgas. Det är därför viktigt att minska utsläppen, och 

indirekt även produktionen och användningen. Det är ett av skälen till att det är 

tveksamt att använda bergvärme med HFC som köldmedium där fjärrvärmen är 

ett alternativ. Det är bra att staden har en aktiv kontroll för att förebygga utsläpp. 

 

Ändå bör staden inte ta ut obefogade avgifter för kontroll av utsläpp av HFC. 

Om, som länsstyrelsen skriver, det av bilaga 1B till stadens taxa framgår att 

avgiften ska tas ut för anläggningar med en sammanlagd mängd köldmedium 

som ÖVERSTIGER 10 kg bör staden inte ta ut avgiften, om det inte finns 

anledning att tro att mängden faktiskt har överstigit 10 kg för den aktuella 

perioden. 

 

 

    Vid protokollet 

    Ingrid Mårtenson 

 

 

Rätt utdraget intygar: 

 

 

_________________________________ 


